

# CHCS

Centre d'histoire et  
des sociétés contemporaines

## ATTRIBUTION DE LA CURRAN FELLOWSHIP - DIANA COOPER-RICHET

Attribution d'une bourse Curran par la Research Society for Victorian Periodicals

Le CHCSC est heureux d'annoncer que **Diana Cooper-Richet** est récompensée par la *Research Society for Victorian Periodicals* suite à l'attribution d'une bourse Curran pour son projet *English-Language Periodicals Published in French Provincial Towns (1818-1912)* dans le cadre du réseau Transfopress.

Les bourses Curran concernent les chercheurs qui travaillent sur la presse périodique britannique du XIXème siècle. Présentation du projet *English-Language Periodicals Published in French Provincial Towns (1818-1912)* :

Part of a wider project devoted to the English-language press published outside the English-speaking world, a significant but under researched area, this project aims at making a survey of the numerous English-language periodicals published in French provincial towns, at discovering their staff, readership and content. It will analyze the ties they had with British periodicals, in order to assess their position in the transnational Victorian media system.

> [En savoir plus](#)